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 شماره 7427

مســابقات هفته ســی و چهارم )پایانی( فصــل ۹۹-۹۸ لیگ 
یک فوتبال برگزار و تکلیف دو تیم صعود کننده به لیگ برتر 
مشــخص شــد. تیم های مس رفســنجان و آلومینیــوم اراک 
تیم هایــی بودند که موفق شــدند جواز حضور در بیســتمین 
دوره از لیــگ برتــر را کســب کننــد. مــس رفســنجان که چند 
هفتــه پیــش صعود خود را بــه لیگ برتر قطعی کــرده بود و 
در هفتــه پایانی جدال اصلی بین تیم های آلومینیوم اراک و 
مــس کرمان بود که اراکی ها در پایان توانســتند به عنوان تیم 

دوم به لیگ برتر صعود کنند.
میثــم مجیدی، کاپیتان تیم آلومینیــوم اراک در خصوص 
صعــود این تیم به لیگ برتر به خبرنگار »ایران« گفت: »خدا 
را شــکر می کنم آن اتفاقی که از ابتدای فصل توسط مسئولان 
باشگاه هدفگذاری شده بود، افتاد و یک سال پر فراز و نشیب 
را پشــت سر گذاشتیم و در این سال کرونا وارد کشورمان شد و 

لیگ در معرض تعطیلی قرار گرفت اما خدا را شکر آخرش 
خوب تمام شد و توانستیم به این حسرت 31 ساله پایان 

دهیم و پس از این ســال ها دوری از سطح اول فوتبال 
ایــران به بالاترین ســطح بازگردیم و بــرای اولین بار 
راهی لیگ برتر شدیم. امیدوارم که مردم اراک از این 

اتفاق خوشحال شده باشند و ان شاءالله با این صعود توانسته 
باشیم که روزهای خوبی برای آنها رقم بزنیم.« او که در سال 
13۹5 در اســتقلال تهــران بــازی می کــرد، بیــان داشــت: »به 
شــخصه بعد از دعوت به اردوی تیم ملی در آبان ماه 13۹5، 
بهتریــن روز زندگــی ام روزی بــود کــه آلومینیوم بــه لیگ برتر 
صعود کرد. به دلیل شــرایط کرونا نتوانســتم در شــادی مردم 
شــریک باشــم اما در آن دقایق هم خیلی از خوشحالی مردم 
اراک لذت بردم و تمام خســتگی یک ســالی که در تنم مانده 
بود از تنم بیرون آمد و هنوز هم باورم نمی شود که این اتفاق 
افتــاده اســت. امیدوارم کــه تیم را رها نکننــد و تنها صعود به 
لیگ برتر جزو برنامه های مسئولان تیم نباشد و از تیم بیشتر 
از گذشــته حمایــت کنند.« مجیدی بیان داشــت: »آلومینیوم 
در فصــل جاری برای صعــود به لیگ برتر برنامه ریزی خیلی 
خوبی داشــت و اعضای هیأت مدیره باشگاه و سایر مسئولان 
ایــن کارخانه حامی ورزش هســتند و تلاش کردند تا تیم ما با 
آرامش به کار خود ادامه دهد و به لیگ برتر صعود کند. علاوه 
بر مسئولان تیم، این اواخر استاندار اراک هم وارد میدان شد 
و حامی ما بود. مطمئناً اگر این حمایت ها ادامه داشــته باشد 

تیم ما نماینده شایسته ای در لیگ برتر خواهد بود.«
دفــاع چــپ تیــم آلومینیــوم اراک گفــت: »من در جشــن 
صعود با اســتاندار و مسئولان تیم صحبت و از آنها خواهش 
کردم تا مطالبات بچه ها را پرداخت کنند. ما بدون استراحت 

وارد لیگ جدید خواهیم شد و استراحتی نخواهیم 
داشــت. آنها هــم قول هایــی دادنــد. همان گونه 
که ما باعث شــادی مردم اســتان مرکزی و شهر 
اراک شــدیم، ایــن عزیزان هم باعث شــادی ما 
شــوند و مطالبــات بچه ها را پرداخــت کنند.« او 

درخصوص حواشــی هفته آخــر پیرامون صعود 
تیــم آلومینیــوم اراک بیــان داشــت: »مطمئنــاً 

وقتــی تیمــی نتیجه می گیرد، حاشــیه ها 
پیرامون آن تیم بیشتر می شود. من 

معتقدم که تیم داماش با تمام 
وجــود مقابــل ما بــازی کرد و 

گلــر آنهــا یکــی از بهترین 

را  خــود  بازی هــای 
مقابل ما انجام داد. ما در هفته 
آخر شاهد فوتبال سالم و فوتبال پاکی 
بودیــم. متأســفانه زمانی کــه تیمی نتیجه 
می گیــرد بــه جای تبریــک حاشــیه ها را به 
آن تیــم می چســبانند. نمی خواهم جواب 
حواشــی را بدهــم. مطمئنــاً تیم مــا خیلی 

پــاک بــه لیگ برتر صعــود کرد چــرا که تیم 
یکدلی داشتیم. مخصوصاً نیم فصل دوم و 

با آمدن رســول خطیبی، بازیکنان ما هم قسم 
شدند تا این اتفاق بیفتد و خدا را شکر 

این اتفاق افتاد.«
کاپیتــان اراکی تیــم آلومینیوم 

ادامــه داد: »مــا در کرمــان و در 
بازی 6 امتیازی با مس به لیگ 

برتر صعــود کردیم و در بازی 
بــا دامــاش تیم مــان صعــود 
نکــرد. آلومینیــوم در کرمــان 

موفق شد مس را شکست دهد 
و ایــن پیروزی مقابل یکــی از مدعیان صعود به لیگ برتر 

باعث شــد تا شــانس صعودمان بالا رود. با شــناختی که از 
مســئولان تیــم و اســتانم دارم قطعــاً تیم خوبی بــرای لیگ 
برتر بســته می شــود و چون ســال اول لیگ برتر اراک اســت. 
امــکان دارد تیــم مــا در لیگ برتر هم شــگفتی ســاز شــود و 

امیدوارم که این اتفاق بیفتد.« 

فاصلــه  رعایــت  عــدم  خصــوص  در  مجیــدی 
اجتماعی در جشــن صعود تیم آلومینیوم اراک 
افــزود: »چنــد ماهی اســت که کرونــا کل جهان 
را تحــت تأثیــر خــود قــرار داده و هرچقــدر کــه 
یک فرد مســائل بهداشــتی را رعایــت کند، یک 
جاهایــی ایــن حساســیت کمتر می شــود. خودم 
قبــل از بــازی آخــر خیلــی رعایــت می کــردم 
امــا در جشــن صعــود نمی توانــم بــه 
بغــل  مــرا  بگویــم  هــوادار 

نکــن یا فاصلــه ات را رعایت کن. هوادار در اوج خوشــحالی 
اســت و من با زدن این حرف او را ناراحت می کنم و جشــن 
صعود به کامش تلخ می شــود. ما برنامه های خیلی زیادی 
داشــتیم اما به خاطر این پروتکل های بهداشــتی نتوانستیم 

برنامه های مان را اجرا کنیم.«
او درخصــوص حضــور بانوان در ورزشــگاه بیان داشــت: 
»مــن خــودم هــم از دیــدن خانم هــا در ورزشــگاه تعجــب 
کردم. در اســتادیوم تا دقیقه نود بســته بــود و پس از صعود 
آلومینیــوم در را بازکردنــد. چــون روبــه روی اســتادیوم امام 
خمینــی)ره( یک فضای ســبز اســت، جمعیت بــرای اینکه 
ببیننــد این ســروصدا برای چیســت، وارد اســتادیوم شــدند 
و خــدا را شــکر کــه ایــن عزیزان هــم حضور داشــتند و 
امیدوارم که لذت برده باشند. خانم ها هم 
دوســت دارنــد کــه وارد اســتادیوم 
شــوند و به تماشــای بازی تیم 

محبوبشان بنشینند.«

هنوز باورم نمی شود که لیگ برتری شده ایم
میثم مجیدی کاپیتان تیم آلومینیوم اراک در گفت وگو با »ایران«:

موندو دپورتیوو )اسپانیا(
رونالد کومان سرمربی جدید بارسلونا 
هم لائوتارو مارتینــس مهاجم اینتر را 
می خواهد. او همچنیــن تصمیم دارد 
به فیلیپــه کوتینیو که به صورت قرضی 
در بایــرن مونیخ بازی می کند هم یک 
فرصــت دیگر بدهد. موضوعی که این 
روزنامــه به آن پرداختــه و تیتر»کومان 
شما را دوست دارد« را روی جلد خود 

برده است.

توتو اسپورت )ایتالیا(
دارد  تصمیــم  یوونتــوس  باشــگاه 
ادیــن ژکو بازیکن بوســنیایی رم را به 
خدمت بگیرد و کریستیانو رونالدوی  
پرتغالی فوق ســتاره بیانکونری هم 
موافق خرید ایــن مهاجم باتجربه و 
34 ساله است. این روزنامه هم این 
انتقــال احتمالــی را روی جلــد خود 
بــرده و تیتر »cr7: ژکــو بله!« را برای 

آن انتخاب کرده است.

اکیپ )فرانسه(
ایــن روزنامــه در شــماره دیــروز خود 
فینــال  دیشــب  بــازی  اســتقبال  بــه 
میــان  کــه  اروپــا  قهرمانــان  لیــگ 
پاری ســن ژرمن و بایرن مونیخ برگزار 
شــد رفتــه بــود و بــا اشــاره بــه اینکــه 
ایــن تیم هــای فرانســوی و آلمانی در 
بالاتریــن مرحله ایــن رقابت هــا قرار 
گرفته انــد، عنــوان »قلــه« را تیتر یک 

خود از این دیدار انتخاب کرد.

سعادتمند بدون مجوز وزارت ورزش به اروپا رفت
باشــگاه استقلال روز شــنبه اعلام کرد که احمد ســعادتمند برای مذاکره با 
وینفرد شــفر و استراماچونی ســرمربیان آلمانی و ایتالیایی پیشین این تیم 
راهی اروپا شــده اســت. این ســفر در آســتانه دربی نیمه نهایی جام حذفی 
فوتبال باعث انتقادهای زیادی شــد و برخی از هواداران اســتقلال این سفر 
را بــه وزارت ورزش و جوانــان ارتبــاط دادند. در این میــان، مهدی عبدیان 
عضو هیأت مدیره اســتقلال در گفت وگو با رسانه باشگاه اعلام کرد که سفر 
ســعادتمند با مجوز هیأت مدیره بوده اســت. این در حالی است که وزارت 
ورزش از سفر سعادتمند به اروپا ابراز بی اطلاعی می کند. مهدی علی  نژاد، 
معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفــه ای وزارت ورزش و جوانان در این 
باره به تسنیم گفت:»سعادتمند مجوزی از وزیر یا بنده برای رفتن به اروپا 
نگرفــت. جمع بنــدی او و احتمالًا برخــی از اعضای هیأت مدیره اســتقلال 
ایــن بــوده که بــرای گرفتن تخفیــف یا چیزی شــبیه بــه آن به اروپــا برود.« 
همچنین اسماعیل خلیل زاده، رئیس هیأت مدیره باشگاه استقلال درباره 
سفر سعادتمند به اروپا برای مذاکره با وینفرد شفر و آندره آ استراماچونی، 
اظهــار داشــت: »با توجه بــه حرف و حدیث هــای بوجود آمــده در رابطه با 
ســفر ســعادتمند به ایتالیا برای مذاکره با اســتراماچونی در آســتانه دربی، 
بایــد بگویــم بــا فرهاد مجیدی قــرارداد داریم و بــه آن پایبند هســتیم. این 
ســفر برای مذاکره با شــفر و اســتراماچونی در بحث شــکایت آنها از باشگاه 

استقلال است تا بتوانیم با رایزنی تخفیف یا زمان بگیریم.«

یزدانی و چشمی غایبان استقلال در بازی با پرسپولیس
چهارشــنبه اســتقلال در دیداری حســاس  و مهم در مرحلــه نیمه نهایی 
جــام حذفــی به مصاف پرســپولیس خواهد رفت. این درحالی اســت که 
فرهــاد مجیدی عــلاوه بر روزبه چشــمی مصــدوم، احتمالًا یــک بازیکن 
دیگر را هم برای این بازی از دســت داده اســت. ســیاوش یزدانی مدافع 
اســتقلال در جریــان دیــدار با شــاهین بوشــهر دچار مصدومیت شــد و با 
توجــه به وضعیتی که همســترینگ این بازیکن دارد احتمالًا به مســابقه 
بــا پرســپولیس نمی رســد. اما خبــر خوب بــرای مجیــدی وضعیت علی 
کریمی اســت. هافبک استقلال شــرایط بهتری نسبت به روزهای گذشته 
دارد و به احتمال فراوان به دیدار با پرســپولیس خواهد رســید. از ســویی 
پیرو درخواست بزرگان و بازیکنان باتجربه تیم فوتبال استقلال و اعضای 
کادرفنــی ایــن تیم از ســرمربی آبی ها، دیــروز فرهاد مجیدی با بازگشــت 
محمد دانشگر و فرشید باقری به تمرینات موافقت کرد. دانشگر و باقری 

هفته گذشته به دلایل انضباطی از تیم کنار گذاشته شده بودند.

کمیته اخلاق معاون پیشین استقلال را محروم کرد
کمیتــه اخــلاق فدراســیون فوتبــال طی حکمــی، معاون پیشــین باشــگاه 
اســتقلال را از فعالیت های فوتبالی محروم کرد. ســایت فدراسیون فوتبال 
نوشــت:»با توجه به پرونــده علی خطیر مبنی بر نقــض قوانین و مقررات 
که به تمامیت واعتبار فوتبال کشور لطمه وارد کرده، مستنداً به مواد 23 و 
65 آیین نامه کمیته اخلاق دستور موقت مبنی بر منع فعالیت نامبرده در 

حوزه فوتبال صادر و اعلام می شود.«

رغبتی: فعالان فضای مجازی حاشیه سازی می کنند
عضو هیأت مدیره باشــگاه پرســپولیس شــایعات اختلاف با هافبک عراقی 
تیم را تکذیب کرد. علی رغبتی درباره اینکه گفته می شود او یکی از مخالفان 
تمدید قرارداد بشــار رســن اســت، گفت:»مطلقاً من هیچ اختلافی با رسن 
ندارم. تاکنون یکی دو جلسه با مدیر برنامه های رسن برگزار و پیشنهاد خود 
را برای تمدید قرارداد ارائه کرده ایم. قرار است پیشنهاد ها بررسی شود و به 
ما جواب بدهند. هیچ اختلافی بین ما و رسن وجود ندارد و نمی خواهیم در 
مورد مســائلی که در فضای مجازی مطرح می شــود صحبت کنیم. همیشه 
در فصــل نقل و انتقالات یک عده بســیار اندکی که در فضای مجازی فعال 
هســتند علیه باشــگاه حاشیه ســازی راه می اندازند تا فضــا مقداری ملتهب 
و تصمیم گیــری ســخت شــود. در ضمن بــرای این فصل بدهــی خاصی به 
رســن نداریم.« او تصریح کرد: »می خواهیم ابتدا شــاکله اصلی پرسپولیس 
را حفظ کنیم. با نفراتی مانند شــجاع خلیل زاده، مهدی ترابی، بشــار رسن، 

احمد نوراللهی، علی علیپور و محسن ربیع خواه صحبت کرده ایم.« 

پرداخت ۸ میلیارد تومان به باشگاه پرسپولیس
شــرکت آتیــه داده پــرداز به عنــوان کارگــزار برند باشــگاه پرســپولیس در 
آســتانه دربــی جــام حذفــی، چکــی بــه مبلــغ ۸ میلیــارد تومان بــه این 
باشــگاه پرداخت کرد. این اقدام کارگزار برند باشگاه برای تقویت روحیه 
بازیکنان در آســتانه دربی روز چهارشــنبه و همچنین حضور پرســپولیس 

در ادامه رقابت های لیگ قهرمانان آسیا صورت گرفته است. 

گلزنی ادامه دار سردار و کاوه رضایی

رضاییان به الدحیل قطر پیوست
 در حالی که فوتبال ایران درگیر مســائل و مشکلات مختلف است، خوشبختانه 
خبرهــای خوبی از لژیونرها منتشــر می شــود. یکــی از این خبرهــا، انتقال رامین 
رضاییان با قراردادی 2 ســاله به الدحیل اســت. این بازیکن ملی پوش در فصل 
تازه به اتمام رسیده عملکرد خیره کننده ای در الشحانیه داشت و در 22 بازی 13 
گل برای این تیم به ثمر رســاند تا در کنار بغداد بونجاح ســتاره السد در رده دوم 
برترین گلزنان لیگ ستارگان قطر قرار بگیرد. گرچه الشحانیه به دسته پایین تر 
سقوط کرد اما رضاییان در انتقالی قابل توجه به الدحیل قهرمان لیگ ستارگان 
قطر پیوســت. در این میان، نشــریه »اســتاد الدوحه« قطر دیروز در گزارشــی به 
بررســی بهترین های فصل 201۹-2020 لیگ ســتارگان پرداخت و تیم منتخب 
فصل گذشته را معرفی کرد که نام رامین هم در تیم منتخب قرار گرفته است. 
رضاییان که اولین ایرانی تاریخ الدحیل به شمار می رود، باید31 شهریور با پیراهن 
این باشگاه متمول قطری در لیگ قهرمانان مقابل تیم سابق خود پرسپولیس 
قرار بگیرد؛ تقابلی که جالب خواهد بود. مرتضی پورعلی گنجی مدافع تیم ملی 
هم که به تازگی از العربی قطر راهی شنزن چین شده، در پستی اینستاگرامی این 

انتقال بزرگ را به رامین تبریک گفته و برای او آرزوی موفقیت کرده است.
همچنین شنبه شب گذشته و  از هفته چهارم رقابت های لیگ برتر روسیه، 
زنیت میزبان تامبوف بود و 4-1 به پیروزی رســید. در این بازی ســردار آزمون از 
ابتدا در ترکیب زنیت حضور داشت. او در دقیقه 47 با پاس خود پایه گذار گلزنی 
مالکــوم شــد و دقیقه 74 هــم دروازه حریف را بــاز کرد. ســردار در ادامه حرکت 
جالبی داشــت و خوشــحالی خود را با یک عکاس پا به ســن گذاشــته در پشت 
دروازه تقســیم کــرد که این اقدام باعث تمجید و دســت زدن هــواداران حاضر 
در ورزشــگاه برای بازیکن ایرانی زنیت شــد و رسانه های اسپورت 2۴، اکسپرس 
و اخبار فوتبال روسیه به تمجید از این اقدام او پرداختند. در همین راستا سایت 
»چمپیونات« روسیه دیروز در ارزیابی فنی اش از این بازی، به سردار نمره خوب 
7 از 10 داد. این ســایت در ادامه به تمجید از آزمون پرداخت و نوشــت: »آزمون 
که فصل گذشته با زدن 17 گل آقای گل لیگ روسیه شد، اکنون با گذشت 4 هفته 
از فصــل 21-2020 چهارمیــن گل فصلــش را به ثمر رســاند تا دوباره پیشــگام 
گلزنان لیگ شــود.« گفتنی است از هفته سوم لیگ بلژیک، شارلروا به مصاف 
لوون رفت و 3-1 به پیروزی رســید. در این بازی که کاوه رضایی و علی قلی زاده 
از ابتدا در ترکیب شــارلروا حضور داشــتند، گل ســوم این تیم دقیقه ۸0 توســط 
رضایی و روی پاس قلی زاده به ثمر رســید. شــارلروا ســومین برد متوالی اش را 

جشن گرفت و به صدر جدول رده بندی لیگ بلژیک صعود کرد.

جنجال بر سر انتخاب داور دربی
در حالی که گفته می شــد رضا کرمانشــاهی گزینه اصلی قضــاوت در دربی جام 
حذفی است اما روز گذشته محمدحسین زاهدی فر به عنوان قاضی این مسابقه 
حساس معرفی شد. این داور بوشهری بازی استقلال و سپاهان از هفته دوازدهم 
لیگ نوزدهم را قضاوت کرد که این دیدار حواشــی زیادی به همراه داشــت. این 
دیدار به تســاوی 2-2 انجامید و استقلالی ها معتقد بودند که زاهدی فر قضاوت 
ضعیفی داشــته و در چند صحنــه مانند اعلام نکردن پنالتی به واســطه خطای 
هند کی روش اســتنلی و گل دوم ســپاهان که در موقعیت مشــکوک به آفســاید 
به ثمر رســید، اشــتباه کرده اســت. گرچه محرومیــت داوران در صورت قضاوت 
ضعیف اعلام رســمی نمی شــود اما پس از این دیدار به مــدت 5 هفته خبری از 
زاهدی فر نبود و در واقع از قضاوت در لیگ برتر محروم شد. در هر حال زاهدی فر 
بــرای قضــاوت دربی انتخاب شــده و محمدرضا ابوالفضلــی و علیرضا ایلدروم 
کمک های او خواهند کرد. نکته قابل توجه برای دو دیدار مرحله نیمه نهایی جام 
حذفی این که کمک داوران اضافی به مسابقات فوتبال برگشته اند. بر این اساس 
حسن اکرمی و یاسر همرنگ به عنوان کمک داوران پشت دروازه اضافه خواهند 
شد. همچنین حسن زیاری داور چهارم است و حسن کامرانی فر ناظر داوری این 
بازی خواهد بود. گفتنی اســت کوپال ناظمی هم دیگر بازی مرحله نیمه نهایی 

جام حذفی میان تراکتور و نفت مسجدسلیمان را قضاوت خواهد کرد. 
ë صفیری: زاهدی فر انتخاب کمیته داوران نبود

ســاعاتی بعــد از انتخــاب داور دربی، اظهارنظــری جنجالی از رضا کرمانشــاهی 
منتشــر شد. این داور فوتبال درخصوص عدم انتخاب خود برای قضاوت دربی، 
بــه فارس گفــت: »کمیتــه داوران من را معرفی و بــه من ابلاغ کــرده ولی حیدر 
بهاروند، سرپرســت فدراســیون فوتبال و دار و دســته اش این ابلاغ را عوض 
کردنــد. بهاروند گفته من از بالا دســتور گرفتم. می خواهــم ببینم این بالا 
چه کســی اســت؟ حتماً وزارت ورزش اســت. آیــا وزارت ورزش به دنبال 
بــردن تیمی اســت؟« در این میــان رئیس کمیته داوران فدراســیون هم 
صحبت های کرمانشاهی را تایید کرد. اسماعیل صفیری گفت:»داوران 
نیمــه نهایی جــام حذفی را انتخاب و جهت ابلاغ، اســامی را به 
دپارتمان داوری ارســال کردیم که متأســفانه متوجه شــدیم 
داور و ناظــر بازی تغییر کرده اند. انتخاب ما برای قضاوت 
دربی محمدحســین زاهدی فر نبود. کمیتــه داوران هیچ 
مســئولیتی در مورد انتخاب این داور برای دربی برعهده 
نخواهد گرفت. کرمانشــاهی انتخاب ما برای قضاوت در 
این مسابقه بود و دومین گزینه ما هم پیام حیدری بود.«

عجیــب اینکه پــس از ایــن اتفاقات، علیرضا ســهرابی 
رئیس دپارتمان داوری فدراسیون از تغییر داور دربی و 

انتخاب پیام حیدری خبر داد.

گــروه ورزشــی/ پــس از اینکه فیفــا اعلام 
کــرد، فدراســیون فوتبــال ایران بایــد ۶.2 
میلیــون یــورو دیگر به مــارک ویلموتس 
ســرمربی ســابق تیم ملی  پرداخت کند، 
کارگروهی با حضــور بخش های حقوقی 
دولــت و مجلــس تشــکیل شــد. در ایــن 
بین و در روزهای گذشــته خبری مبنی بر 
ارائه لیســت اموال اعضای هیأت رئیسه 
به مراجع ذی صلاح منتشــر شد که علی 
کفاشیان، نایب رئیس فدراسیون فوتبال 
ایــن خبر را تأیید کرد. شــنبه و بعد از این 
اتفــاق بود که ســازمان بازرســی بــا اتمام 
بررســی ها در پرونده اقدامــات دخیل در 
قــرارداد فدراســیون با ویلموتــس، اعلام 
کــرد: »پرونــده ۸ نفــر بــه اتهــام اهمــال 
منجــر بــه تضییــع و ایجــاد دین بــر ذمه 
فدراســیون و خســارت به امــوال دولتی و 
حقوق عمومی و تضییع آنها به دادستان 
عمومی و انقلاب تهران ارســال شد.« به 
گزارش ایســنا، به نظر می رسد این ۸ نفر 
اعضای هیأت رئیسه فدراسیون )مهدی 
تاج و 7 عضو هیأت رئیسه( هستند که در 
هنگام عقد قرارداد همکاری با ویلموتس 
ســند قــرارداد را امضا کرده انــد و در حال 
حاضر به علت انجام اشتباهات متعدد 
در نوع قرارداد متهم شــناخته شــده اند. 
البتــه کفاشــیان، به علــت محرومیت در 
آن مقطــع زمانــی از حضــور در فوتبال و 
در نتیجه امضا نکردن این سند به همراه 
آنها به دادسرا نمی رود. ارسال پرونده این 
۸ نفر به دادســرا در حالی اســت که هنوز 
ایــران این فرصــت را دارد که با ادله خود 
در دادگاه حکمیت ورزش )CAS( ورق را 

برگرداند اما وجود اشــتباهات در قرارداد 
برای سازمان بازرسی مسجل شده است. 
گفتنی اســت رضا شــاه منصوری، مشاور 
حقوقــی فدراســیون در پرونده ســرمربی 
ســابق تیم ملــی درباره موضــوع مربوط 
بــه ادعــای مطروحــه وکلای ویلموتــس 
پیرامــون جعــل ایمیل گفــت: »این یک 
ادعــای بیهــوده اســت. وقتــی ســرمربی 
ســابق تیم ملــی برای افتتاح حســاب در 
ترکیــه حضــور پیدا می کنــد و نهایتــاً این 
اتفــاق رخ می دهد در این شــرایط جعل 
ایمیل چه دلیلی دارد؟ این یک ادعاست 
کــه وکلای ویلموتــس جهت اینکــه نگاه 
رســیدگی کننده را بــه فدراســیون فوتبال 
مخــدوش کننــد و حســن نیت آن را زیــر 
ســؤال ببرند مطرح کردند و هیچ جایگاه 

دیگری ندارد.«
محمــود یاوری ســرمربی اســبق تیم 
ملــی در دهــه 60 بــا اشــاره بــه ایــرادات 
قــرارداد ویلموتس گفت:»چرا مســئول 
امور حقوقی فدراسیون فوتبال در جریان 

قــرارداد ایــن مربــی بلژیکــی نیســت؟« 
سید کاظم اولیایی عضو کمیته استیناف 
صدور مجوز حرفه ای ســازمان لیگ هم 
بــا انتقــاد از واکنــش مجلســی ها بعد از 
اعلام حکــم ویلموتس به برنامه تهران 
آن  گفت:»چــرا  تهــران  رادیــو  ورزشــی 
زمان که فدراسیون فوتبال شفاف نبود و 
پنهانکاری می کــرد، نمایندگان مجلس 
تربیــت  و کمیتــه  در فراکســیون ورزش 
بیانــات  از  مــن  نکردنــد؟  ورود  بدنــی 
قاضی زاده هاشــمی و بازرسی کل کشور 
متأســفم. آقایــان بایــد کمک کننــد این 
محکومیــت را نپذیریــم. مــا دو مرحلــه 
فرصت داریم به این رأی اعتراض کنیم. 
زمانی که قرارداد ویلموتس نوشته شد، 
چه کســی دســتور داد و چه کسی تقصیر 
داشــت؟ ما با چه ارزی قرارداد بستیم؟ 
فلســفه وجــودی ســازمان بازرســی کل 
کشــور نظارت بر حســن انجام کار است. 
اگر حســن انجــام کار نبوده بازرســی کل 
کشــور کجا بــوده اســت؟« غلامحســین 

پیروانــی ســرمربی اســبق فجرسپاســی 
و تیــم ملــی امیــد هم در ایــن خصوص 
بــه فــارس گفــت: »پرونــده ویملوتــس 
روزگار فوتبــال کشــورمان را ســیاه کــرده 
اســت و متأسفانه در فیفا و کنفدراسیون 
فوتبــال آســیا هم کســی را نداریــم که از 
حــق و حقوق مــان بخوبــی دفــاع کند.« 
مهــدی مناجاتــی ســرمربی اســبق تیم 
ملی جوانان هم به ایرنا گفت: »قرارداد 
ویلموتس خیانت و فاجعه ای بزرگ در 
تاریخ فوتبال ایران اســت که فدراسیون 
باید پاســخگوی آن باشد.« در این میان 
رئیســه  هیــأت  عضــو  طالقانــی  کاظــم 

فدراســیون فوتبال با اشاره 
ویلموتــس  اینکــه  بــه 

تیــم  ســوم  گزینــه 
ملــی بــود، گفت: 
»ایــن روزهــا زدن 
فوتبـــــــــال، ســکه 

رایج اســت. امــا بد 
نــــــــیست روزی کــه 

غبارهــا فرو نشســت 
و موقع مناسبی رسید 
بــه  بــدون احساســات 
برخی مسائل رسیدگی 

اســت  گفتنــی  شــود.« 
رســانه  rtbf بلژیــک خبــر 

ســرمربی  پرونــده  انتقــال 
سابق تیم ملی به دادستانی 
ســایت  و  دادنــد  بازتــاب  را 

hbvl و sta نیــز متهــم شــدن 
۸ نفــر در پرونده ویلموتس را 

کار کردند.

واکنش ها به محکومیت فدراسیون توسط فیفا ادامه دارد

۸ متهم پرونده ویلموتس چه کسانی هستند؟

ش
ــر

بــ

تیــم  سرپرســت  فرهمنــد،  رضــا 
آلومینیــوم اراک در خصــوص صعود 
ایــن تیــم گفــت: »خــدا را شــکر مــا به 
کمتریــن حق مــان رســیدیم. ما تلاش 
کشــیدیم.  زحمــت  خیلــی  و  کردیــم 
دو تیمــی کــه شــانس صعــود داشــتند 
دو  کرمــان(  مــس  و  اراک  )آلومینیــوم 
باشگاه صنعتی هستند که از نظر امکانات 
شــرایط خوبــی دارنــد و از زیرســاخت های 
خوبی برای فعالیت در فوتبال بهره می برند. 
به نفع فوتبال است که این جور تیم ها فعالیت 
کننــد و در لیــگ برتر حضور داشــته باشــند.« او 
در خصــوص حساســیت های هفته هــای پایانــی 
بیــان داشــت: »متأســفانه دو بــازی خیلی مهم 
را از دســت دادیم و از مــس کرمان عقب افتاده 
بودیــم اما با بچه ها هم قســم شــدیم که چهار 
بــازی آخــر را ببریم و خــدا کمک مان کــرد. ما 
در بــازی بــا مــس کرمان موفــق بودیــم و این 
اتفاق باعث شــد به لیــگ برتر صعود کنیم. 
در روز آخــر شــائبه های زیادی بــود اما من 
از باشــگاه های شهرداری تبریز و داماش 
گیلان تشکر می کنم که با تمام وجود 
فوتبــال بــازی کردند و خــدا کمک 

کــرد و این وســط حــق به ما 
رسید.«

آلومینیوم  تیم  سرپرست 
اراک افزود: »متأسفانه جنبه 
باخــت چیز خوبی اســت اما 
برخــی جنبــه ندارنــد. شــاید 
ایــن اتفاق برای مــا می افتاد 
و ما حــذف می شــدیم. ما با 

حداقــل گل زده بــازی را بردیــم و علاوه بــر این داماش 
موقعیت هــای زیادی داشــت و می توانســت حتی ما را 
شکســت دهد. اما فوتبال بود و ما توانســتیم ببریم. تیم 
ما 31 ســال حســرت حضــور در ســطح اول لیــگ ایران 
داشــت و آخرین بار در جــام قدس حضور یافتیم و این 
صعودمــان بســیار خوشــحال کننده بــود.« فرهمنــد در 
خصــوص تاریخچه ایــن تیم گفــت: »پیــش از این تیم 
گســترش اراک در ســال 136۸ در لیــگ قــدس حضــور 
داشــت کــه بــا کســب نتایــج ضعیــف در گروهــش آخر 
و کمــی بعــد منحل شــد. اکنون یــک تیم اراکــی پس از 
ســال ها جواز حضور در بالاترین ســطح باشگاهی ایران 
را کســب کرده و ما فصل آینده در چالشی هیجان انگیز 
و جــذاب بایــد با تیم هــای قدرتمندی، چون اســتقلال، 
پرســپولیس، تراکتور و سپاهان رقابت کنیم و قطعاً این 

برای مردم اراک خیلی جذاب خواهد بود.«

فرهمند: ما به کمترین حق مان رسیدیم

محمد محمدی سدهی
خبرنگار


